仁安急症門診中心 Union Emergency Medicine Centre

香港沙田大團富健街18號 18 Fu Kin Street, Tai Wai, Shatin, Hong Kong 電話 Tel: 2608 3355 (24小時 Hours) / 2608 3388 (總機 Main Switch Board)

傳真 Fax: 2605 4149

電郵 E-mail: union@union.org 市民可透過本中心網站查詢最新輪候時間 For the current queuing time of our centre, please visit:

網址 Website: www.unionemc.ora



交通設施 Traffic Facilities

本院設有免費穿梭巴士,行走本院及大圍港鐵站。

Free Union Hospital Shuttle Buses run between the Hospital and Tai Wai MTR Station.

專線小巴 Green Mini Bus: 68K(由沙田及大圍港鐵站開出)

(From Shatin and Tai Wai MTR Station)

公共巴士 Buses : 46P, 46X, 80, 80P, 85B, 87B, 89B, 249X, 281M,

286X, 287X (由九龍開出 From Kowloon)

本院保留一切更改或剛改此單張內容之權利,而不作另行通知。 Union Hospital reserves the RIGHT to amend any information in this leaflet without prior notification.





ISO 9001:2015 FS 66763









救急救人 急症精神

仁心、安心、貼您心

Caring • Reliable • Empathetic

中川簡介 Introduction



仁安急症門診中心是本港首間獲衞生署及香港急症科醫學院認可的私營急症門診中心。本中心於二零零八年三月十二日開始投入服務;除門診服務外,亦兼備24小時急症服務,為有需要人士提供高質素、高效率之醫療服務。醫護人員會根據情況,按指引作出分流,務使求診者在最短時間內得到專業及妥貼之服務。

Union Emergency Medicine Centre is the first private emergency medicine centre accredited by the Department of Health and Hong Kong College of Emergency Medicine in Hong Kong. It starts service on 12 March 2008. The centre is committed to providing high quality out-patient and emergency medical service to the community. The medical staff triage the clients according to their condition and urgency in order to ensure they receive professional and appropriate treatment.



急症專科醫療團隊

- 本中心由經驗豐富之急症專科醫生駐診,配合完善的急症室設備及院內强大的醫療支援團隊,確保提供高質素及有效率的急症門診服務。
- 資深護士團隊。護士均擁有進階生命支援證書,能有效 地配合後勤支援團隊應付突發事故。

歡迎各門診及家庭醫生轉介

本中心備有先進醫療設備:

- 生命表徵監察儀器、心臟除顫器,及輔助呼吸機等。
- 甲乙型流感快速測試機,15分鐘內會有測試結果。
- 中心設施完備,適合進行緊急小手術及外科程序等。
- 血紅素測定儀,快速得知血紅蛋白定量。
- 設有負壓診症室、治療室及病人監護室等。

查詢/轉介 歡迎致電2608 3355

服務指引

為使病患者得到適切之治療及護理,恕本院未能為以下類別 人士應診:

- 傷病情況涉及法律問題或需知會警方
- 懷疑刑事案件
- 急性精神病患/躁狂暴力傾向/嚴重抑鬱/有自殺傾向
- 嚴重交誦意外 / 工業意外 / 嚴重創傷
- 中 毒(非意外引致)

備討

按政府救護車服務及災難情況指引,救護人員會按病人情況及需要,地點遠近等,將病人送往就近之急症室接受治療。

本中心為私營急症門診中心,所有進行之診症及治療均需收取費用。市民若有垂詢,請致電本中心熱線與職員聯絡。

Emergency Care by Professional Experts

- The centre is run by group of experienced emergency medicine specialists to provide high quality and efficient care.
- Experienced nursing team. Nurse are also awarded with BLS/ACLS certificate and to work with hospital back up team in handling unforeseen medical emergencies.

Welcome referral from all clinics & GP doctors

Our centre is equipped with advanced medical equipment:

- · Patient monitoring system, defibrillator, ventilator etc.
- . Flu A/B Quick test result is available in 15 minutes.
- · Catered for emergency procedures and minor surgeries.
- · HemoCue quick test to determine HbA1c percentage in whole blood.
- Negative pressure rooms for consultations, treatment and observation are available.

For enquiry / referral please call us at 2608 3355

Service Guide

To ensure patients receive appropriate treatment and in compliance with the guidelines of the Ambulance Service, Union Hospital will not recommend admission of patients under the following categories:

- Illness / Injury required legal proceedings or must be reported to the police.
- · Suspected criminal cases
- Acute mental problem / maniac with propensity to violence / serious depression / suicide tendency
- · Serious traffic accidents / industrial accidents / serious trauma
- · Non-accidental poisoning

Remarks

In according with Government Ambulance Service guideline, Ambulance Officer can execute his decision based on patient's condition, needs, distance to send patient to the nearest A&E for treatment.

Union Emergency Medicine Centre is a private-owned centre. All the consultation / treatments will be charged. For enquiries, please contact us via the hotline.